
NORGES SISTE 
KREPSEKOMMUNE? 

BAKGRUNN 
Store deler av Haldenvassdragets Edelkrepsbestander er borte på grunn av krepsepest og 

signalkreps hindrer reetablering av arten. Det er gjenlevende bestander i nordre del av 
vassdraget og i mindre sidevassdrag lengre sør. Aurskog-Høland kommune var i 2011 den første 

kommunen i landet som vedtok en forvaltningsplan for Edelkreps, med planperiode frem til 
2020. Hvordan står det til med krepsen i Aurskog-Høland kommune? Har forvaltningsplanen 

hjulpet? Og er det noe håp for å bevare arten i kommunen? 

Vi ønsker velkommen til konferanse om fremtiden for Edelkreps i norsk fauna!
Påmelding for tilsendt lenke på mail: https://forms.gle/Vd8ZUszKCshS5o998 

Program 
Del 1 - Status lokalt, regionalt og nasjonalt
10.00 - Åpning og velkommen ved ordfører Gudbrand Kvaal og en gjennomgang av 
 Aurskog-Høland som krepsekommune ved Ole-Christian Østreng.
10.20 - Regional forvaltning av ferskvannskreps og nye kartlegginger fra 2020 ved 
 Elin Kollerud fra Utmarksforvaltningen AS  
10.40 - Grunneierperspektivet i et utsatt område ved Nils Halvor Krogh, Grunneier ved    
 Ulviksjøen

11.00 - 11.10 Pause 

11.10 - Nasjonal overvåkning av edelkreps i regi av NINA ved Stein Ivar Johnsen.
11.30 - Moderne overvåkning av krepsepest med eDNA og potensiale for utvikling av resistens  
 mot krepsepest, ved David Strand fra Veterinærinstituttet
11.50 - Svenske tilstander - Tomas Jansson 

12.10 - 12.30 Lunsj 

Del 2 - Ferskvannskreps fremover. 
12.30 - Dagens håndtering og tiltak for å begrense krepsepest ved Lars-Erik Lundblad    
 Rondestveit fra Mattilsynet 
12.50 - Nasjonalt ansvar for bevaring av edelkrepsen og svensk-norsk innsats for edelkreps   
 (Interreg), ved Terje Wivestad fra Fylkesmannen i Oslo og Viken 
13.10 - Oppsummering og spørsmål
 Hva skal til for å løse problemet med signalkreps? 
 Er det håp om å bevare Edelkrepsen?
 Er kulturarven med krepsing i områder med signalkreps død?

26.NOVEMBER 10.00 - 13.30
Lenke for deltagelse 


